
V sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 5 lutego 2015 r. 

Zdzisław Przełomiec zapytał:  

-  czy  prowadzona  jest  działalność  w  kierunku  lobbowania  na  rzecz  noszenia  znaków odblaskowych przez 
pieszych,  

-  dlaczego coraz mniej jest wydawanych kart rowerowych i motorowerowych,  

-   czy   przewidywane   są   prace   na   rzecz   sporządzenia   raportu   o   statusie   materialnym mieszkańców. 
Dane są niezbędne do optymalizacji wydatków na pomoc społeczną.  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk poinformował, że zachęcanie dzieci do noszenia znaczków 
odblaskowych należy do obowiązków szkół. Podobnie jest ze szkoleniem z zakresu ruchu drogowego dla 
rowerzystów i posiadaczy motorowerów. 

Miasto posiada miasteczka ruchu drogowego, gdzie mogą odbywać się szkolenia i egzaminy na karty rowerowe 
i motorowerowe. W ramach wychowania komunikacyjnego zadaniem szkoły jest przeprowadzenie szkolenia, 
egzaminu i wydanie karty uprawniającej do kierowania rowerem czy motorynką.  

- W kwestii raportu o zamożności mieszkańców poinformował, że Miasto takiego dokumentu nie posiada. Nie 
mniej jednak dostępne są dane statystyczne, z których pewne wnioski, idące w kierunku aktywizacji bezrobocia, 
można wysnuć. Zaznaczył, że jest potrzeba publicznej dyskusji na temat aktywizacji osób bezrobotnych w 
kontekście pomocy społecznej i oferowanych na rynku miejsc pracy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


